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Pozemok sa podľa občianskeho aktivistu Norberta Brázdu „vyslovene pýta“ na rozšírenie mestského parku.
Vedenie mesta už pri predaji v roku 2005 argumentovalo, že s tým nepočítalo. Teraz ide meniť územný
plán, pretože približne tretina pozemku je v pláne definovaná ako zeleň. „Keď už pozemok predávali, mali
si pozrieť územný plán, najskôr ho zmeniť – až potom predávať a nie takto plátať,“ myslí si Brázda.
Trenčianska samospráva získala začiatkom novembra Národnú cenu SR za kvalitu, ktorá sa udeľuje za
zavádzanie progresívnych spôsobov riadenia kvality. Brázda cenu označil za potemkinovskú. Podľa
primátora Branislava Cellera Útvar architektúry vydal kladné stanovisko, pretože na tomto území je
paradox. Územný plán nepovoľuje výstavbu na holom pozemku, ale povoľuje stavebné zásahy do susedného
mestského parku.

„Občania môžu mať pocit, že územný plán je trhací kalendár. Takto by sa nemalo s verejnými majetkami a
verejným záujmom postupovať. Aj samotný výrub ginka bol zvláštny. Začal skoro ráno, aj zlodej kradne v
noci. Je to celé nechutné a nemorálne,“ uviedol nezávislý poslanec Robert Lifka. Povolenie na výrub dalo
mesto v piatok, neinformovalo o tom médiá ani verejnosť a už v sobotu nadránom ginko zrúbali piliari.
Približne storočné ginko, podľa posudku vypracovanom na základe žiadosti investora, je údajne choré a
ohrozuje ľudí. Po výrube však ochranári obhliadkou pňa skonštatovali, že strom bol v poriadku. Investorom
je spoločnosť Arman Intech Reality, pozemok odkúpila za 14,7 milióna korún (487 951 €).
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